
Baldini: Nie trafiliśmy z trenerami
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W ostatnich dniach mówi się o odejściu Franco Baldiniego do Tottenhamu.

Dyrektor Generalny Romy zaprzeczył tym doniesieniom w wywiadzie przed

wczorajszym meczem. Dla Sky Sport przyznał też, że klub nie trafił z

wyborem trenerów. 

 

Angielska piłka stanowi dla ciebie ponownie silną fascynację, zważywszy

że chce ciebie Tottenham?

- Nie ma nic nowego, te rzeczy wychodzą za każdym razem, gdy znajduję się w

tarapatach. Premier League jest fascynacją dla wszystkich, ja jednak bardziej

kocham Romę i dlatego jestem tutaj.

 

Możliwe, że wszyscy przeszacowali kadrę Romy?

- Myślę, że nie. Sądzę, że bardziej nie trafiliśmy z trenerami. Luis Enrique nie miał

graczy, których Roma ma do dyspozycji obecnie. Z innych powodów dokonaliśmy

złego wyboru z Zemanem. Historia Fergusona uczy, że trzeba mieć cierpliwość. Jego

kariera nie mogłaby przydarzyć się w Serie A, wygrał pierwsze trofeum po dziesięciu

latach. Drużynie być może czegoś brakuje, jednak nie dużo.
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